
Protokół Nr 13
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Zgierza

z dnia 15 kwietnia 2025 r. 

Posiedzenie prowadził Ł. Frątczak Przewodniczący Komisji. 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Zgierza, sala 114. 
Obrady rozpoczęto 15 kwietnia 2025 r. o godz. 16:07, a zakończono o 
16:32 tego samego dnia.
Obecnych 6 członków Komisji. Nieobecna: P. Krysztofiak. 
Listy obecności stanowią załączniki do protokołu.

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Uwagi do porządku obrad.
3. Analiza taboru samochodowego w Urzędzie Miasta Zgierza.
4. Bieżąca analiza zarządzeń Prezydenta Miasta Zgierza wydanych w 
okresie pomiędzy posiedzeniami Komisji.
5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
6. Pisma skierowane do Komisji.
7. Wolne wnioski.
8. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia.
9. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia

Przewodniczący Komisji Ł. Frątczak na podstawie listy obecności stwierdził
quorum i tym samym otworzył posiedzenie Komisji.

Ad. 2
Uwagi do porządku obrad

Brak uwag do porządku obrad.

Ad. 3
Analiza taboru samochodowego w Urzędzie Miasta Zgierza

Materiał stanowi załącznik do protokołu. Omówił go Zastępca Prezydenta 
B. Bączak. 

Radny A. Piłacik zapytał czy do samochodów są przyporządkowani na stałe
kierowcy.

Sekretarz Miasta R. Chocholski powiedział, że są osoby upoważnione w 
wydziałach. 



Zastępca Prezydenta B. Bączak dodał, że są to osoby, które mają 
wykonane badania i psychotesty. Nadmienił, że jest to kilkanaście osób w 
urzędzie. 

Radny A. Piłacik zapytał, kto dba o samochody.

Sekretarz Miasta R. Chocholski powiedział, że są za to odpowiedzialne 
dwie osoby - z Wydziału Infrastruktury Technicznej oraz Rozwoju i 
Pozyskiwania Środków.

Przewodniczący komisji Ł. Frątczak zapytał, czy urząd planuje w 
najbliższym czasie zakup auta. 

Sekretarz Miasta R. Chocholski powiedział, że jest to zasadne, aby 
rozważać wymianę najstarszego samochodu będącego w zasobie urzędu. 

Wiceprzewodniczący komisji M. Jaborski zapytał jakie są łączne koszta 
utrzymania tego taboru.

Sekretarz Miasta R. Chocholski powiedział, że jeśli chodzi o eksploatację w
skali roku to:  Ford Mondeo - 26700 zł, Dacia Duster - 7900 zł, Nissan 
Leaf – 3900 zł. 

Ad. 4
Bieżąca analiza zarządzeń Prezydenta Miasta Zgierza wydanych w

okresie pomiędzy posiedzeniami Komisji

Radny P. Czekalski zapytał o zarządzenie 132/IX/2025, dodał, że jego 
uwagę zwrócił brak dwóch osób – byłych Prezydentów Miasta Zgierza.

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że z każdym było telefonicznie 
uzgadniane czy będą uczestniczyć w tym składzie Kapituły.  

Radny P. Czekalski zapytał o zarządzenie 139/IX/2025 i rezerwy ogólne 
oraz celowe.

Zastępca Prezydenta B. Bączak poprosił, aby zarządzenia dotyczące 
finansów konsultować ze Skarbnikiem Miasta.

Radny P. Czekalski zapytał o zarządzenie 149/IX/2025. Zapytał, jak dużo 
jest takich sytuacji, kiedy ze względów na poprawę warunków 
zagospodarowania nieruchomości sprzedaż idzie w trybie 
bezprzetargowym. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że aby przeprowadzić sprzedaż
w trybie bezprzetargowym muszą być spełnione przesłanki z ustawy o 



gospodarce nieruchomościami – zawężona liczba graniczących osób do tej 
działki i możliwość jej zagospodarowania samodzielnie. Wspomniał, że 
zdarzają się takie zarządzenia. 

Radna N. Wojtera zapytała o opracowanie Planu Akcji Kurierskiej na 
terenie miasta Zgierza.

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że Akcja Kurierska jest na 
wypadek tzw. Godziny „W”. Dodał, że jest odpowiednia procedura, która 
jest ćwiczona, są to zadania z obronności. 

Radny A. Piłacik zapytał o zarządzenie 152/IX/2025, czy dużo było 
kandydatów na dyrektorów oraz czy są to nowe osoby, którym powierzono
stanowiska. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że konkursy zostały 
rozstrzygnięte, wyłonieni zostali kandydaci na dyrektorów, a aplikację 
złożyli dotychczasowi dyrektorzy. 

Ad.5
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzeniami

Protokół nr 12 został przyjęty w głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym.
- 0. 

Ad.6
Pisma skierowane do Komisji

Brak pism.

Ad.7

Wolne wnioski

Brak wolnych wniosków.

Ad.8
Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbędzie się 20 maja 2025 r. o godz. 
16:00. 

Ad.9
Zamknięcie posiedzenia

W związku  z  wyczerpaniem porządku  obrad  Przewodniczący  komisji  Ł.
Frątczak podziękował wszystkim za udział, po czym zamknął posiedzenie



komisji Rewizyjnej. 

Protokołowała:


